

نتائج اجتماع  
الجمعية العامة غير  
العادية

Results of the  
Extraordinary  
General Assembly  
Meeting

**Voting results on the Agenda of the Extraordinary General Assembly meeting for Mutakamela Insurance Company shareholders, which was held on Thursday, October 2nd, at 7:00 PM.**

نتائج التصويت على جدول أعمال اجتماع الجمعية العامة غير العادية لمساهمي شركة متكاملة للتأمين الذي تم عقده يوم الخميس الموافق 02 أكتوبر في تمام الساعة 7:00 مساء .

**All agenda items were approved by majority votes as per the below results and details:**

حيث جاءت نتائج التصويت بالموافقة على كافة بنود جدول الأعمال بأغلبية الأصوات، كما يلي:

1. Approval of the nominations and remuneration policy for board members, committees, and senior executive management with percentage of approval ( %99.78)
2. Approval on the amendment of the bylaws to align them with the new Companies Law with percentage of approval ( %99.92).

1. الموافقة على تعديل سياسة الترشيحات و المكافآت الخاصة بأعضاء مجلس الإدارة ولجانته التابعة والإدارة التنفيذية العليا بنسبة موافقة ( 99.78%)
2. الموافقة على تعديل نظام الأساس لمواءمتها مع نظام الشركات الجديد بنسبة موافقة ( 99.92%).